



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN MORTGAGE REFINANCE Date: 02-04-2024 10:51:35 AM Subject: Election Of a Chairman and Deputy Chairman</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاردنية لاعادة تمويل الرهن العقاري التاريخ: AM 10:51:35 2024-04-02 الموضوع: إنتخاب رئيس ونائب رئيس مجلس الإدارة</p>
<p>Jordan Mortgage Refinance company Ltd. announces that its Board of Directors decided in its meeting held on 1/4/2024 the following :</p> <ol style="list-style-type: none">1. Election of Dr. Adel Ahmad Ismail ALsharkas as Chairman of the board of Directors of JMRC.2. Election of Mr. Tawfiq Abdelqader Mohammad Mukahall as Deputy Chairman of the board of Directors of JMRC.	<p>تعلم الشركة الأردنية لإعادة تمويل الرهن العقاري م.ع.م أن مجلس الإدارة قرر في إجتماعه المنعقد بتاريخ 2024/4/1 ما يلي:</p> <ol style="list-style-type: none">1. إنتخاب عطوفة الدكتور عادل أحمد إسماعيل الشركس رئيساً لمجلس الإدارة .2. إنتخاب السيد توفيق عبد القادر محمد مكحل نائباً لرئيس مجلس الإدارة.
<p>01-04-2024</p>	<p>01-04-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Sayel Alaqarbeh</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Sayel Alaqarbeh</p>